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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Според проучване на Френско-българската търговска и индустриална камара повечето компании, членове на
организацията, определят България като привлекателна за инвестиции страна Водещите ни приоритети са
създаването на условия за по-добра бизнес среда, ускоряване на инвестиционния процес, по-целеви за бизнеса
насърчителни мерки и, не на последно място, намаляване на административната тежест. Това за... 

Министерски съвет прие решение за одобряване на предложените от Икономическия и социален съвет
кандидатури на България за членове на Европейския икономически и социален комитет (ЕИСК) за периода 2025 -
2030 г. Моника Панайотова е одобреният представител на Българската търговско-промишлена палата (БТПП),
група "Работодатели", съобщиха от Палатата на интернет страницата си. На среща в Палатата Моник... 

Министърът на труда и социалната политика Борислав Гуцанов ще се включи днес в среща, посветена на
развитието на бизнеса и трудовия пазар в региона в Кюстендил. Министър Гуцанов ще представи възможностите
за подготовка на работна ръка с необходимите на бизнеса знания и умения с финансиране от Националния план
за възстановяване и устойчивост, Програма "Развитие на човешките ресурси" 2021 – 2027 г. ... 

Министерски съвет прие решение за одобряване на предложените от Икономическия и социален съвет
кандидатури на България за членове на Европейския икономически и социален комитет (ЕИСК) за периода 2025 -
2030 г. Моника Панайотова е одобреният представител на БТПП, група "Работодатели"*. На среща в Палатата
Моника Панайотова обмени с председателя Цветан Симеонов виждания относно ролята на ЕИСК като ... 

Заглавие: Зам.- министър Павлов: Работим за създаването на условия за по-добра бизнес среда
Дата: 24.04.2025 13:21
Медия: Министерство на икономиката

Заглавие: Моника Панайотова e представителят на БТПП в Европейския икономически и социален комитет
Дата: 23.04.2025 18:22
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Гуцанов ще участва в среща, посветена на развитието на бизнеса в Кюстендил
Дата: 24.04.2025 11:00
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Моника Панайотова e представителят на БТПП в Европейския икономически и социален комитет
Дата: 23.04.2025 17:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Програмата Бизнес хъб ЕС – Япония и Република Корея – възможност за достъп до големи,
високотехнологични пазари
Дата: 23.04.2025 16:03

https://www.mi.government.bg/news/zam-ministar-pavlov-rabotim-za-sazdavaneto-na-usloviya-za-po-dobra-biznes-sreda/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/877197-monika-panayotova-e-predstavitelyat-na-btpp-v-evropeyskiya-ikonomicheski-i-sotsi
https://bnr.bg/post/102147713/gucanov-shte-uchastva-v-sreshta-posvetena-na-razvitieto-na-biznesa-v-kustendil
https://www.bcci.bg/news/20921
https://chambersz.com/2025/04/23/programata-biznes-hb-es-yaponiya-i-republika-koreya-vzmozhnost-za-dostp-do-golemi-visokotehnologichni-pazari/


В БТПП бе представена програмата "Бизнес хъб ЕС – Япония и Република Корея", финансирана от ЕС и
изпълнявана от Асоциацията на европейските търговско-промишлени палати /Европалати/ и "Делойт" Белгия.
Събитието бе официално открито от Цветан Симеонов, председател на УС на БТПП, който сподели, че темата за
навлизане на трети пазари е особено важна в контекста на глобалната търговска ситуация и налож... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Преобладаващото мнозинство от компаниите, участвали в четвъртото издание на проучването "Бизнес средата в
България" на Френско-българската търговска и индустриална камара (ФБТИК) определят България като страна,
привлекателна за инвестиции. Преобладава и мнението, че инвестицията им у нас е печеливш ход.Това са само
два от изводите, съдържащи се в представените днес резултати от изследването сред ч... 

На 16 април 2025 г. в Бургас се проведе работна среща между представители на Бургаската търговско-
промишлена палата и ръководството на турската компания IDO (Istanbul Deniz Otobüsleri), по повод предстоящото
откриване на морската пътническа линия Бургас – Истанбул през лятото на 2025 г. Срещата се състоя в дух на
активно сътрудничество и обща визия за развитието на свързаността между двата черномо... 

На регионална бизнес конференция "Икономическо партньорство и развитие на бизнеса в регион Пловдив"
Представители на компании от България, Турция и Румъния ще участват в регионална конференция
"Икономическо партньорство и развитие на бизнеса в регион Пловдив", която ще се проведе днес, 24 април, в TEZ
Event Center в Тракия икономическа зона – Пловдив (ТИЗ). Основният фокус на конференцията са инве... 

Стефан Дюлае, председател на ФБТИК и Весела Тодорова-Мозеттиг, директор на ФБТИК, в "Бизнес старт"
24.04.2025 г.Българските компании все повече се отварят към трети страни, като разширяват пазарите си.
Например в ОАЕ и дестинации, където много се строи, каза Весела Мозеттиг, директор на ФБТИК в интервю за
Силвия Грозева от Bloomberg TV Bulgaria. Президентът на Френската камара Стефан Делайе каза, ... 

В момент на динамични промени в глобалната търговска среда и продължаващи търговски преговори между
Съединените щати и Европейския съюз, България запазва стабилни позиции по отношение на американските
инвестиции. Това каза днес във Варна Иван Михайлов, главен изпълнителен директор на AmCham (Американска
търговска камара в България) след среща с кмета на Варна Благомир Коцев. Иво Константинов, AmCh... 

Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Повечето членове на Френско-българската търговска и индустриална камара определят България
като привлекателна за инвестиции страна, показва проучване
Дата: 23.04.2025 16:51
Медия: Утро Русе

Заглавие: Среща между Бургаската търговско-промишлена палата и IDO – Истанбул във връзка с откриването
на морската линия от Бургас до турската столица
Дата: 23.04.2025 16:49
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Тракия икономическа зона събира над 200 фирми от Балканите
Дата: 24.04.2025 12:22
Медия: Под тепето

Заглавие: ФБТИК: Митата връщат света 50 години назад, но създават и нови възможности
Дата: 24.04.2025 12:20
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: По данни на AmCham: 9.5 трлн долара е достигнал стокообменът между ЕС и САЩ през миналата
година
Дата: 23.04.2025 19:51
Медия: Дневник

https://utroruse.com/article/1110386/
https://www.flagman.bg/article/348626
https://podtepeto.com/biznes/trakiya-ikonomicheska-zona-sabira-nad-200-firmi-ot-balkanite/
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/144001-fbtik-mitata-vrashtat-sveta-50-godini-nazad-no-sazdavat-i-novi-vazmozhnosti
https://www.dnevnik.bg/bulgaria/2025/04/23/4773650_95_trln_dolara_e_dostignal_stokoobmenut_mejdu/


Новообявените данни за търговия от платформата Freedom24 – европейското подразделение на листнатата на
NASDAQ Freedom Holding Corp. (FRHC) – показват, че българските инвеститори се насочват уверено към
глобалните мегатенденции. Особено голям интерес се наблюдава в секторите на технологиите (в т.ч. и AI),
биотехнологиите и дигиталните активи. В същото време те управляват риска на своите инвестиции,... 

Кметът на Община Кюстендил инж. Огнян Атанасов откри информационна среща, свързана с програмата за
сътрудничество между България и Сърбия, предаде репортер на "Фокус". На срещата присъстваха представители
на работодатели, микро, малки и средни предприятия. Кметът посочи, че има специфични критерии при
кандидатстването. Един от тях е фирмата да е създадена до края на 2021 година. "Няма изискване да... 

Въпреки че в България първото поколение предприемачи вече предава кормилото на властта на своите
наследници, все още сме далеч от това да кажем, че имаме устойчива предприемаческа култура. По-голямата част
от бизнеса се учеше в движение, а някои от най-ценните уроци дойдоха на висока цена.Един такъв е, че
устойчивият растеж не започва с големи инвестиции в офиси с дизайнерски лампи, а с малки, сис... 

Инвестиция от 250 000 лева се превърна в милиони благодарение на държавата Семейството на депутата от
ГЕРБ и бивш вътрешен министър Младен Маринов е получило многомилионно финансиране по европейски проект
за производство на батерии, разкрива разследваща платформа BIRD. Схемата е реализирана чрез фирма, в която
участват съпругата на политика и неговият син. Само за няколко месеца 24-годишният Младе... 

Йоана Кехлибарова, почетен консул на Австралия в България и председател на Българо-австралийската бизнес
камара, в "Бизнес старт", 24.04.2025 г.ЕС и Австралия водят преговори за споразумение за свободна търговия от
2018 г. насам, което се очаква да бъде финализирано тази година. Годишният стокообмен между двете страни
вече достига около 100 млрд. австралийски долара – почти колкото този между Авст... 

Пренареденото, след решението на Конституционния съд, 51-во Народно събрание приютява десет депутати,
свързани с фирми, които са натрупали общо 17 милиона лв. задължения към хазната. Депутатите в Клуб
#ДължаНаНАП в парламента даже бяха 11 към края на март 2025. Докато екипът на BIRD обработи данните на
всички 240 народни представители, фирма собственост на Снежанка Траянска от ИТН, беше заличена в... 

Заглавие: Българските инвеститори уверено се насочват към глобалните мегатенденции
Дата: 24.04.2025 12:33
Медия: Икономически живот

Заглавие: В Кюстендил казаха на бизнеса как да получи европейски пари
Дата: 24.04.2025 12:14
Медия: Фокус

Заглавие: Спестяването – суперсилата на добрия бизнес
Дата: 24.04.2025 10:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Син на депутат от ГЕРБ забогатя със 3 милиона лева от европроект
Дата: 24.04.2025 10:07
Медия: Dunavmost

Заглавие: ЕС има голям потенциал да изпревари САЩ в търговията с Австралия
Дата: 24.04.2025 12:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: И те били за пример…! Фирми свързани с десетима депутати дължат 17 милиона лева на хазната
Дата: 24.04.2025 09:33
Медия: Днес News

Заглавие: Милионите от ЕС за батериите на ток: Познати интересни имена ги вземат
Дата: 24.04.2025 08:56

https://ikj.bg/novini/balgarskite-investitori-uvereno-se-nasochvat-kam-globalnite-megatendentsii/
https://www.focus-news.net/novini/regioni/V-Kyustendil-kazaha-na-biznesa-kak-da-poluchi-evropeiski-pari-2531784
https://kmeta.bg/%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%81%D1%82%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D1%81%D1%83%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8%D1%8F/
https://www.dunavmost.com/novini/sin-na-deputat-ot-gerb-zabogatya-sas-3-miliona-leva-ot-evroproekt
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/143997-es-ima-golyam-potentsial-da-izprevari-sasht-v-targoviyata-s-avstraliya
https://dnesnews.bg/2025/04/%D0%B8-%D1%82%D0%B5-%D0%B1%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%B5%D1%80/
https://www.actualno.com/company/milionite-ot-es-za-bateriite-na-tok-poznati-interesni-imena-gi-vzemat-news_2436764.html


Интересни имена изкочиха сред одобрените от Министерството на енергетиката за реализация на общо 112
проект за изграждане на съоръжения за съхранение на електроенергия. Тези проекти се финансират с
евросредства – от Плана за възстановяване и устойчивост (ПВУ). Мярката за финансирането е RESTORE, по нея
трябва да се разпределят 1,2 млрд. лева. Целта на програмата е да се осигурят батерии за съхране... 

Председателят на УС на компанията Калин Пешов се срещна с министъра на вътрешните работи на САЩ Дъг
БъргъмПриоритетите в сферата на енергийната сигурност, развитието на инфраструктура и внедряването на
технологични иновации в сектора бяха част от темите на разговор по време на официална среща между
председателя на Управителния съвет на "Главболгарстрой" Калин Пешов и министъра на вътрешните работи... 

Нестле отчита стабилни резултати за първото тримесечие на 2025 г., въпреки предизвикателствата в глобалната
пазарна динамика. Компанията потвърждава прогнозата си за по-висок органичен ръст в сравнение с 2024 г.,
както и очакванията за оперативна печалба от основна търговска дейност в размер на минимум 16,0%. "Днес
споделяме с вас резултатите от продажбите си за първото тримесечие на 2025 г., коит... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Бакалаври и магистри, възпитаници на Стопанския факултет на Югозападния университет "Неофит Рилски",
получиха дипломите си за висше образование. Деканът проф. д-р Райна Димитрова откри тържествената
церемония и поздрави абсолвентите, завършващи "Бизнес мениджмънт и предприемачество", "Туризъм",
"Икономика на публичната сфера", "Счетоводство и контрол", "Финанси", "Международен бизнес", "Маркетинг"... 

Тази инициатива отразява усилията на страната да се позиционира като лидер в глобалната AI индустрияКитай ще
интегрира приложения на изкуствен интелект AI в учебните програми, учебниците и учебния процес на всички нива
на образование, започвайки от септември 2025 г. Тази стъпка е част от усилията на страната да реформира
образователната система и да стимулира иновациите, като същевременно подготв... 

Фламандското правителството намали броя на професиите от 29 на 23, за които е позволена трудова миграция от
страни извън ЕС. Този ход породи критики от страна на работодателите, които и без това са изправени пред
постанен недостиг на работна ръка, предаде белгийската новинарска агенция Белга. Миналата година Фландрия
издаде рекорден брой от почти 19 000 разрешения за работа и пребиваване на работ... 

Медия: Actualno.com

Заглавие: "Главболгарстрой" в стратегически диалог отвъд Океана
Дата: 24.04.2025 12:38
Медия: Economic

Заглавие: Нестле Групата потвърждава прогнозата за 2025: Устойчив ръст и стратегическа реализация в
динамична среда
Дата: 24.04.2025 13:08
Медия: OFFNews

Заглавие: 105 нови висшисти на трудовия пазар
Дата: 24.04.2025 09:41
Медия: Агенция БГ

Заглавие: Втората най-голяма икономика в света въвежда часове по AI в училище
Дата: 24.04.2025 11:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Белгия ограничава чужди работници
Дата: 23.04.2025 18:30
Медия: Economynews

Заглавие: Стартира кандидатстването за стажантската програма на Progress за 2025 г.

https://www.economic.bg/bg/a/view/glavbolgarstroj-v-strategicheski-dialog-otvyd-okeana
https://offnews.bg/obshtestvo/nestle-grupata-potvarzhdava-prognozata-za-2025-ustojchiv-rast-i-strat-843182.html
https://agencia.bg/2025/04/24/105-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D1%88%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80/
https://dbr.bg/vtorata-nai-golama-ikonomika-v-sveta-vavezda-chasove-po-ai-v-uchiliste
http://www.economynews.bg/%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D0%B3%D0%B8%D1%8F-%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-news116827.html
https://b2bmedia.bg/tech/startira-kandidatstvaneto-za-stajantskata-programa-na-progress-za-2025-g-zD3pd


Програмата започва на 1 юли 2025 г. и ще бъде с продължителност от 6 месеца.Progress, довереният доставчик
на софтуер за дигитални преживявания и инфраструктура с изкуствен интелект, обяви днес началото на
кандидатстването за ежегодната си 6-месечна платена стажантска програма. Отворените позиции са за
софтуерни инженери, включително и с изкуствен интелект, и в екипите по продажби на водещите прод... 

Учени от Съединените щати търсят възможности за кариера в чужбина, тъй като администрацията на президента
Доналд Тръмп намалява финансирането за науката и броя на работната сила, съобщава авторитетното научно
списание "Нейчър" (Nature). Данни от глобалната платформа за работни места в областта на науката Nature
Careers показват, че американските учени са подали 32% повече заявления за работа в чу... 

Конкурсът Solve for Tomorrow за три години e привлякъл 1500 души от различни училища у нас Младите хора могат
да бъдат вдъхновени да създават иновации - ако някой се съмнява в това, достатъчно е да погледне резултатите
от конкурса Solve for Tomorrow, организиран от Samsung. В последното издание за България се включиха над 80
екипа от различни гимназии със свои проекти. У нас до момента над 1500 уч... 

Иновативно решение на Банка ДСК позволява на всеки смартфон с NFC да се превърне в ПОС терминал,
позволявайки на търговците да приема картови плащания навсякъдеПетър е 34-годишен предприемач от
Пловдив, който винаги е мечтал да има свой собствен бизнес. След години работа в сферата на търговията, през
2023 г. той решава да отвори малък мобилен обект за продажба на ръчно изработени бижута и аксесоа... 

Необходимият нетен месечен доход за издръжка на живота за един работещ, сам живеещ, е 1521 лв., а 2738 лв. са
нужни на тричленно семейство с двама работещи възрастни и дете до 14 г. Това сочат данни на Института за
социални и синдикални изследвания и обучение (ИССИО) към Конфедерацията на независимите синдикати в
България (КНСБ), които бяха представени днес на пресконференцията за първото тримесеч... 

Основен фокус в новата програма се поставя върху активното участие на бизнесаНова програма за развитие и
надграждане на дуалното обучение стартира у нас. Тя е с бюджет от над 5.8 млн. швейцарски франка (над 12 млн.
лв.) и ще се осъществява в рамките на мярка "Домино 2" по втората Швейцарско-българска програма за
сътрудничество. Официален старт на програмата беше даден от заместник министър-председ... 

Дата: 23.04.2025 17:01
Медия: b2b Media

Заглавие: Списание "Нейчър": Има първи сигнали, че започва изтичане на мозъци от САЩ
Дата: 23.04.2025 13:04
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Как Samsung успява да вдъхнови хиляди млади хора за иновации
Дата: 24.04.2025 11:58
Медия: 24 Часа

Заглавие: Вдъхновяваща история на един малък предприемач и неговия път към успеха
Дата: 24.04.2025 11:36
Медия: Profit

Заглавие: 2000 лв. брутно на човек за издръжка
Дата: 24.04.2025 11:05
Медия: Economynews

Заглавие: Развиват дуалното обучение с над 12 млн. лв.
Дата: 24.04.2025 09:32
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Словакия не иска чуждестранни работници и сега икономиката ѝ буксува
Дата: 24.04.2025 11:32
Медия: Money.bg

https://www.mediapool.bg/spisanie-neichar-ima-parvi-signali-che-zapochva-iztichane-na-mozatsi-ot-sasht-news370539.html
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/20371750
https://profit.bg/article/2025042408241951300
http://www.economynews.bg/2000-%D0%BB%D0%B2-%D0%B1%D1%80%D1%83%D1%82%D0%BD%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%87%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%BA-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%B4%D1%80%D1%8A%D0%B6%D0%BA%D0%B0-news116835.html
https://dbr.bg/razvivat-dualnoto-obuchenie-s-nad-12-mln-lv-
https://money.bg/economics/slovakiya-ne-iska-chuzhdestranni-rabotnitsi-i-sega-ikonomikata-i-buksuva.html


Трудовият пазар в Словакия, дподкрепян от години икономически растеж, сега показва признаци на напрежение.
След десетилетие на постоянно нарастваща заетост, движена от разширяването в ключови сектори, страната
изпитва стагнация — а в някои области и умерен спад, особено в частния сектор, пише The Slovak Spectator.
Икономисти и работодатели посочват двойния натиск от застаряващото население и това,... 

Средномесечният брой на регистрираните безработни над 50 години от началото на годината е около 68 хил., като
делът им от общо регистрираните безработни в страната е около 43%. Това заяви пред БНР Габриела Горанова-
Димчева, заместник изпълнителен директор на Агенцията по заетостта. По думите ѝ сравнено със същия период
на миналата година се отчита спад. Според нея разковничето за професионалното р... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Чужденци в България Рудолф Пицка Срещу Историческия музей в Горна Оряховица има табела, на която са
отразени най-важните моменти от историята на града. Сред тях е и делото на чеха-инженер Рудолф Пицка. Той е
роден през 1881 г. в село Голчов Енков край Прага. През 1903 г. се дипломира в Пражката политехника като
инженер-химик. Работил по специалността си в Моравия и Румъния. Добивът на захар става ... 

Въпреки това президентът прогнозира "страхотни сделки"До две-три седмици може отново да наложа мита. Това
обяви президентът на САЩ Доналд Тръмп пред репортери в Овалния кабинет. "В крайна сметка мисля, че това,
което ще се случи, е, че ще имаме страхотни сделки и между другото, ако нямаме сделка с компания или държава,
ще определим митата", каза Тръмп на церемония в Овалния кабинет. "Бих казал пре... 

Смъртта на 12-годишната Сияна , която загина на "пътя-убиец", да не остане напразна - в това е вложил цялата си
останала енергия нейният баща, Николай Попов , който стана двигател на цяла национална кампания, довела до
вълна от протести срещу войната по пътищата в различни населени места у нас. Сега Попов изпрати отворено
писмо до и. ф. главен прокурор Борислав Сарафов . В него почерненият баща на... 

Европейски пари отиват при едри играчи в енергетиката, част от тях имат фотоволтаични централи 82 проекта ще
получат 1,149 млрд. лв. за изграждане на големи батерии за ток. Това става ясно след приключване на
оценяването. Получени са 151 предложения, като 118 от тях на стойност 1,638 млрд. лв. са допуснати до
класиране. 30 проекта са включени в списъка на резервните и са на стойност малко над 415 ... 

Заглавие: Професионалистите 50+ - швейцарското ножче на пазара на труда
Дата: 24.04.2025 13:22
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Рудолф Пицка създава захарната фабрика в Горна Оряховица
Дата: 23.04.2025 23:55
Медия: Трета възраст

Заглавие: Тръмп: До две-три седмици може отново да наложа мита
Дата: 24.04.2025 11:52
Медия: Клуб Z

Заглавие: Бащата на Сияна с гръмовни думи към главния прокурор: "Смъртта й не е инцидент, а публична
екзекуция!"
Дата: 24.04.2025 12:51
Медия: За жената

Заглавие: Иво Прокопиев, синът на Джевдет Чакъров и майката на Веселин Марешки лапат 1,149 млрд. от ЕС
Дата: 24.04.2025 12:35
Медия: Рикошет

Заглавие: Собственик на шивашка фирма: Принудени сме да търсим нови пазари
Дата: 24.04.2025 12:16
Медия: Фокус

https://bnr.bg/post/102147823/profesionalistite-50-shveicarskoto-nojche-na-pazara-na-truda
https://tretavazrast.com/2025/04/23/rudolf-piczka-sazdava-zaharnata-fabrika-v-gorna-oryahovicza/
https://clubz.bg/161008
https://www.zajenata.bg/%D0%B1%D0%B0%D1%89%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B8%D1%8F%D0%BD%D0%B0-%D1%81-%D0%B3%D1%80%D1%8A%D0%BC%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B8-%D0%B4%D1%83%D0%BC%D0%B8-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%83%D1%80%D0%BE%D1%80-%D1%81%D0%BC%D1%8A%D1%80%D1%82%D1%82%D0%B0-%D0%B9-%D0%BD%D0%B5-%D0%B5-%D0%B8%D0%BD%D1%86%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%82-%D0%B0-%D0%BF%D1%83%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%BA%D0%B7%D0%B5%D0%BA%D1%83%D1%86%D0%B8%D1%8F%21-news194697.html
https://www.rikoshet.org/ivo-prokopiev-sinat-na-dzhevdet-chakarov-i-majkata-na-veselin-mareshki-lapat-1149-mlrd-ot-es/
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Sobstvenik-na-shivashka-firma-Prinudeni-sme-da-tursim-novi-pazari-2531744


Шивашките фирми у нас са принудени да търсят нови пазари заради наложените от Доналд Тръмп по-високи мита
на индустриалните стоки. Очаква ли се китайският внос да се пренасочи към Eвропа? Може ли това да е удар за
местните производители, а за клиентите изборът да бъде дрехи на ниски цени, но със съмнително качество? Ще
се наложи ли някои производства у нас да затворят?"Българският текстилен бранш ... 

Управителят на БНБ Димитър Радев намекна, че ще има още добри новини по темата за членството ни в
еврозоната. Пресцентърът на БНБ разпространи интервю на Радев за БТА в кулоарите на Пролетните срещи на
МВФ и Световната банка във Вашингтон. Публикуваме част от него… Евростат обяви, че България е изпълнила
критерия за бюджетен дефицит за 2024 г. За някои наблюдатели това е изненадващо.Не и за тези, ... 

Бизнес нагласите в Германия се подобриха изненадващо през април до 9-месечен връх, въпреки малко по-
мрачните очаквания сред компаниите с оглед на нарасналата несигурност, показва последното проучване на
института Ifo, базирано сред повече от 9 хиляди компании. Индексът на института Ifo, определящ нивото на бизнес
климата в Германия, нарасна през април до 86,9 пункта от 86,7 пункта през март, дости... 

Президентът на САЩ Доналд Тръмп подписа няколко нови изпълнителни заповеди, насочени към
образователната система на страната – от дисциплината в училищата до начина на акредитация на
университетите. Изпълнителната заповед за дисциплината в училище има за цел да отмени политиките на
бившите президенти Обама и Байдън, които според Уил Шарф, секретар на Белия дом, "създават проблеми в
класната стая к... 

За нов първи български дипломат във Вашингтон към момента се спрягат три имена – Светослав Станков, Марин
Райков и Гергана Паси До края на април или началото на май посланикът ни във Вашингтон Георги Панайотов ще
се прибере от мандат в София. Това научи Faktor.bg от свои източници в президентството. Рокадата е замислена
отдавна, заради създалото се напрежение с българската общност в САЩ и търсене ... 

"Еха, каква новина! От изключително значение за българо-американските отношения и просперитета на нацията!
Временно изпълняващата длъжността посланик Фалатко съобщи, че лично е осветила с присъствието си и дори е
вдигнала тост (с лате, разбира се!) за откриването на… нов Starbucks на летището. Наистина, това е събитие, което
ще остане в историята! Както мъдро отбеляза г-жа Фалатко, това "ново попъ... 

Украинските въоръжени сили заявиха снощи, че са поразили руски обект за производство на дронове в град

Заглавие: Очакват се още добри новини за влизането ни в еврозоната
Дата: 24.04.2025 12:04
Медия: Икономически живот

Заглавие: Изненадващо подобрение на бизнес нагласите в Германия през април до 9-месечен връх
Дата: 24.04.2025 11:50
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Тръмп подписа указ за дисциплината в училище
Дата: 24.04.2025 10:32
Медия: Днес News

Заглавие: До дни сменят посланика ни в САЩ Георги Панайотов, трима кандидати за поста
Дата: 24.04.2025 11:50
Медия: Фактор

Заглавие: Методи Лалов: Пълно мълчание за санкциите "Магнитски" и корупцията
Дата: 24.04.2025 10:39
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Украински удар нанесе щети на руски обект за производство на дронове
Дата: 24.04.2025 13:20
Медия: Mediapool.bg

https://ikj.bg/novini/ochakvat-se-oshte-dobri-novini-za-vlizaneto-ni-v-evrozonata/
https://bnr.bg/post/102147765/iznenadvashto-podobrenie-na-biznes-naglasite-v-germania-prez-april-do-9-mesechen-vrah
https://dnesnews.bg/2025/04/%D1%82%D1%80%D1%8A%D0%BC%D0%BF-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BF%D0%B8%D1%81%D0%B0-%D1%83%D0%BA%D0%B0%D0%B7-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D1%81%D1%86%D0%B8%D0%BF%D0%BB%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D1%83/
https://faktor.bg/do-dni-smenqt-poslanika-ni-v-sasht-georgi-panayotov-trima-kandidati-za-posta
https://eurocom.bg/2025/04/24/metodi-lalov-palno-malchanie-za-sanktsiite-magnitski-i-koruptsiyata/
https://www.mediapool.bg/ukrainski-udar-nanese-shteti-na-ruski-obekt-za-proizvodstvo-na-dronove-news370589.html


Елабуга в руската република Татарстан, който се намира на повече от 1000 километра от границата с Украйна,
предаде Ройтерс. В продължаващата над три години война Русия използва дронове тип "Шахед" и други видове
бойни дронове, за да нанася удари в цяла Украйна. "Към момента е известно, че бяха ... 

Ученици демонстрираха своите проекти с изкуствен интелект (ИИ) по време на международна конференция
"Образование 4.0: Изкуствен интелект, Киберсигурност и Дигитално Бъдеще с Еразъм+" в София. Първият
училищен проект Firefly e свързан с предотвратяването на горски пожари. Той бе представен от
единадесетокласниците от Професионална гимназия по компютърно програмиране и иновации в град Бургас.
Двама... 

Заглавие: Ученици демонстрираха своите проекти с изкуствен интелект на конференция в София
Дата: 24.04.2025 13:19
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bta.bg/bg/news/lik/877616-uchenitsi-demonstriraha-svoite-proekti-s-izkustven-intelekt-na-konferentsiya-v-s
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